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TRUSNOVSKÝ ZPRAVODAJ 

           a zpravodaj místních částí Franclina, Opočno, Žika 
 

4/2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
   

 

 

 

Vážení čtenáři, milí spoluobčané, vítám Vás u podzimního číslo 

našeho zpravodaje…. 
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Vážení spoluobčané, 

uběhly 4 roky volebního období 2018 – 2022 a bylo by dobré ohlédnout se za vykonanou prací 
obecního zastupitelstva. 

První akcí roku 2019 byla výstavba 1. etapy chodníků v Trusnově, která proběhla v měsíci červnu 
a červenci. Jednalo se o úsek po levé straně od bytovek k Jílkovým směrem k Uhersku. Celková 
částka výstavby v délce 500 m byla 3.544.090,- Kč, kdy z MAS Holicko jsme obdrželi dotaci ve 
výši cca 1.000.000,- Kč. V tomto roce jsme se docela rozjeli s akcemi. Zároveň v tomto roce 
proběhla výměna oken na budově jídelny za částku 275.816,- Kč a opět se povedla sehnat dotace 
od Krajského úřadu Pardubice ve výši 160.000,- Kč. Při této výměně došlo zároveň k nátěrům 
radiátorů a výmalbě celého prostoru. 

Na Franclině jsme zrevitalizovali plochu bývalého pseudorybníčku. V průběhu tohoto roku 
proběhla I. etapa rekonstrukce veřejného osvětlení v délce 1050 m s posílením počtu 
osvětlovacích stožárů, novou kabeláží a výměnou osvětlovacích těles za úsporná LED svítidla.  
Účet = 1.869.090 Kč. Poslední připomenutá akce za rok 2019 byla oprava podezdívky a vstupních 
dveří do budovy pohostinství a opět s dotací z MAS Holicko ve výši 35.00 Kč.  

A co přinesl rok 2020? Hlavně problémy s covidem, které se dotkly každého z nás. Byla 
plánovaná druhá etapa výstavby chodníků, ale nejprve bylo potřeba vyměnit 20 domovních 
vodovodních přípojek, 5 požárních hydrantů a 5 uzavíracích šoupat. To se povedlo bohužel až 
v měsíci listopadu a prosinci za 600.000 Kč a tím pádem byla posunuta realizace druhé etapy 
výstavby chodníků až na jaro 2021. V roce 2019 byla podána žádost na nový dopravní automobil 
pro jednotku SDH Trusnov. Povedlo se a to s příspěvkem GŘ HZS ve výši 450.000,- Kč, od 
Krajského úřadu Pardubice byla poskytnuta dotace ve výši 300.000,- Kč a sponzoři nás zadotovali 
částkou 205.000,- Kč, takže na nás zbyla částka cca 300.000 Kč. Když to dáme dohromady, tak to 
vyšlo na 1.250.000,- Kč. Nový automobil byl poprvé představen v plné kráse 15. srpna 2020 při 
hasičské akci – opékání malé sviňky. 

Rok 2021 začal v jarních měsících druhou etapou rekonstrukce chodníků, když již byly připraveny 
vodovodní přípojky. Firma byla vysoutěžena v minulém roce. Druhá etapa výstavby chodníků 
v délce 700 m byla realizována za vysoutěženou cenu 4.700.000,- Kč. Na tuto realizaci jsme 
získali 80.000,- Kč z krajských prostředků a částku 970.000 tis. Kč z dotace z MAS Holicko. Do 
konce června byla výstavba zrealizována a zkolaudována. V tomto roce jsme podruhé podali 
žádost na Ministerstvo pro místní rozvoj na dotaci na rekonstrukci obecního budov. V plánu je 
částečná rekonstrukce sálu a prvního patra nad jídelnou. 

Na podzim tohoto roku začala v Žice výstavba kontejnerových stání a byla dokončena na jaře 
2022. V roce 2021 jsme zažádali o zpracování projektové dokumentace na 2. etapu rekonstrukce 
veřejného osvětlení v Trusnově. 

A  co rok 2022? 

V tomto roce jsme se nepouštěli do žádných větších akcí. V jarních měsících jsme obdrželi 
příjemnou zprávu a to, že nám byla přislíbena dotace ve výši 3,2 mil. Kč na opravu veřejných 
budov a to sálu a jídelny.  Zároveň proběhlo výběrové řízení na zhotovitele a vítězem se stala 
firma Instav Hlinsko za cenu 5.911.591 Kč. Dle Smlouvy o dílo musí rekonstrukce proběhnout do 
30.6.2023. V budově bývalé školy byla provedena rekonstrukce kuchyně. 

Během roku byla přislíbena rekonstrukce střechy požární zbrojnice Opočno. Doufám, že firma 
ještě do konce roku najde termín na realizaci této akce.  

V těchto několika řádcích jsem vyzdvihl ty nejhlavnější akce v obci mezi roky 2018 – 2022. 
Samozřejmě proběhlo více menších akcí o kterých jsem se nezmiňoval. Mrzí mě, že bohužel 
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nedopadla směna obecního pozemku a Lesů ČR v Opočně ohledně výstavby 2. etapy veřejného 
osvětlení. Obecní zastupitelstvo se dohodlo, že projekt na veřejné osvětlení bude koncipován jinak 
a to bez využití pozemků lesů ČR. 

Co dodat závěrem? 

V příštím volebním období nevím jak se bude vyvíjet ekonomická a bezpečností  situace v našem 
státě a ve světě. Nevíme jaké budou finanční prostředky na chod obce. Těmito řádky bych chtěl 
poděkovat za práci zastupitelstvu obce, obzvlášť odcházejícímu zastupiteli panu Hemerovi. Všem 
složkám v obci a lidem, kteří jsou aktivní v těchto složkách. 

SDH za spolupráci s obecním úřadem při různých akcích a brigádách  

Spolku přátel sportu za pořádání turnajů jako v nohejbale tak v předvánočním stolním tenise, 
místnímu silvestrovskému fotbálku. 

Spolku pro občanské záležitosti – za gratulace pro naše občany při životních jubileích a při vítání 
občánků 

Divadelnímu spolku – za krásné provedené představení Lucerny, za zviditelnění obce v širokém 
okolí a za nezapomenutelné zážitky pro diváky. 

Děkuji 

Milan Friml – dosavadní starosta  

 Zprávy ze zasedání zastupitelstva v Trusnově ze 27. 7. 2022 

 

Zastupitelstvo schvaluje:  

 

1. Prodej pozemků – zastupitelstvo schválilo záměr prodeje pozemku p. č. 148/16 v  k. ú. 

Trusnov a pozemku p.č. 429/10 v k.ú. Opočno nad Loučnou – ŘSD pro výstavbu dálnice D 

35. Jedná se o pozemek 327 m2 za celkovou cenu 107 tis. Kč se splatností do 60 dnů. 

 Zprávy ze zasedání zastupitelstva v Trusnově ze 14. 9. 2022 

 

Zastupitelstvo schvaluje: 

1. Zprávu o plnění rozpočtu k 31. 8. 2022 - Zprávu o plnění rozpočtu k 31.8.2022 podala 

účetní obce ing. Markéta Kolenová.  Celkové rozpočtové příjmy jsou ve výši 3 543 891,- Kč, 

z toho daňové 3 358 tis. Kč.  Celkové rozpočtové výdaje činí částku 2 082 527,- Kč. 

Výsledkem  hospodaření  je tak kladná částka 1 461 363,- Kč 

2. Stav finančních prostředků na účtech k 31.8.2022 (5 401 156,-) – Stav finančních 

prostředků na účtech je celkem 5 401 156,- Kč, z toho u ČNB 4 121 547,- Kč a u České 

spořitelny 1 279 608,- Kč. Zůstatek pokladny 58 700,- Kč.. 

3. Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2022 o stanovení koeficientu pro výpočet daně 

z nemovitých věcí- Obecně závazná vyhláška 1/2022 o stanovení koeficientu pro výpočet 
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daně z nemovitých věcí – zastupitelstvo rozhodlo zvýšit od r. 2024 místní koeficient pro 

výpočet daně z nemovitostí z koeficientu 1 na 2, obci tato změna přinese do příjmů cca 200 

tis. Kč. 

4. Výběrové řízení – veřejná zakázka „Oprava obecních objektů čp. 66 a 65“ – je vybrána 

firma INSTAV HLINSKO, a.s. s cenou díla 5 911 591,78 Kč - Proběhlo výběrové řízení na 

zhotovitele přestavby kulturního domu, kde je na tuto akci přislíbena dotace ve výši 3 210 

tis. Kč. Na projektovou cenu 4 070 tis. Kč se do výběrového řízení přihlásily tři stavební 

firmy. Firma Kámen – Building, s.r.o. byla vyřazena pro nedoložení všech náležitostí. Ze 

zbylých dvou firem První stavební Chrudim a.s (6 273 130,76 Kč s DPH) a Instav Hlinsko, 

a.s  byla vybrána firma Instav Hlinsko s navrženou nižší cenou díla 5 911 591,78 Kč. 

5. Darovací smlouvu Charita Pardubice - Byla schválena darovací smlouva pro Charitu 

Pardubice s finanční částkou 5 000,- Kč. 

6. Rozpočtové opatření č. 6 - Bylo projednáno rozpočtové opatření č. 6. Na straně příjmů 

částka 32 tis. Kč na volby a několik položek na straně výdajů 

Zastupitelstvo bere na vědomí: 

1. Aktuální informace starosty obce - Různé aktuální informace podal starosta p. Friml – 

uskuteční se odkup pozemku od p. Zemka u hasičárny v Opočně včetně části silnice, cena 

bude ještě projednávána.; v Opočně proběhnou pozemkové úpravy vzhledem k výstavbě 

dálnice, je možnost, že i silnice na Ostrov při těchto úpravách by mohla být Krajem 

Pardubice opravena a předána do správy Obce;  v rámci šetření elektřinou se připravuje 

výměna stávajícího osvětlení v Žice a Franclině za úspornější LED osvětlení; 23.9. a 24.9. 

proběhnou komunální volby, o víkendu budou doručeny volební lístky. 

2. Připomínky občanů - připomínka k topolům na cestě z Francliny do Žiky, větve topolů 

přesahují do silnice, je třeba upozornit majitele na úpravu. 

 

PLÁN SVOZŮ POPELNIC NA ROK 2022 

26. října 2022 

23. listopadu 2022 

21. prosince 2022 

Svozový den – středa – po 4 týdnech 

 

Ve dnech 12. – 13.  10. 2022 bude v obci přítomen 

kominík p. Zamastil Jiří, Dašice 

      Objednejte si jeho služby na tel. 774 260 70 (nejlépe sms zprávou) 
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VÝSLEDKY VOLEB DO ZASTUPITELSTVA 

OBCE TRUSNOV 

KONANÉ DNE 23. a 24. září 2022 

Kandidáti dle počtu hlasů:  

Jílek Jaroslav  82 hlasů 

Friml Milan 80 hlasů 

Vojtíšková Lenka 75 hlasů 

Motyčková Hana 72 hlasů 

Říhová Jana 72 hlasů 

Hloupá Jana 70 hlasů 

Malý Ondřej 52 hlasů 

Sommrová Jana        43 hlasů 

Bečka Vítězslav              9 hlasů 

Do Zastupitelstva obce Trusnov jsou zvoleni:  

Jílek J., Friml M., Vojtíšková L., Motyčková H., Říhová J., Hloupá J., Sommrová 

J.  

Náhradníci: Malý O., Bečka V. 

Volební účast: 

Celkem voličů zapsaných ve volebním seznamu     173, volilo 98, tj. 57% 

Trusnov - voličů 99,  volilo 72 tj. 72 % 

Žika - voličů 13,  volilo 9 tj. 69 % 

Franclina - voličů 19,  volilo 9 tj. 47 % 

Opočno - voličů 42,  volilo 8, tj. 19 % 

 
 

  

 

 

 

 

 

 
volební komise pracovala ve složení: 
předseda: František Sýkora, místopředseda: Jan Jakoubek, zapisovatel: Marek Vojtíšek, členové: Jaroslav Jílek, 
Marie Tomášková, Petra Hemerová 

 

 

 

 
OZNÁMENÍ MUDr. Flídra 
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https://www.facebook.com/charitapardubice/photos/pcb.2437079859767499/2437079803100838/?__cft__%5b0%5d=AZVS9hCn50zu5ApgUbcH2u4pYgDZNysurc6OB6eNl997AmkSl6B1auky5BnEjCrZKQbA6veOZSNtf-Bv9gximzT7jZXHC-ae--K8Kn4gzZH9bUl5ebXA7a3cdEAOCEPrY-o&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/charitapardubice/photos/pcb.2437079859767499/2437079803100838/?__cft__%5b0%5d=AZVS9hCn50zu5ApgUbcH2u4pYgDZNysurc6OB6eNl997AmkSl6B1auky5BnEjCrZKQbA6veOZSNtf-Bv9gximzT7jZXHC-ae--K8Kn4gzZH9bUl5ebXA7a3cdEAOCEPrY-o&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/charitapardubice/photos/pcb.2437079859767499/2437079803100838/?__cft__%5b0%5d=AZVS9hCn50zu5ApgUbcH2u4pYgDZNysurc6OB6eNl997AmkSl6B1auky5BnEjCrZKQbA6veOZSNtf-Bv9gximzT7jZXHC-ae--K8Kn4gzZH9bUl5ebXA7a3cdEAOCEPrY-o&__tn__=*bH-R
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Neméně pěknou tradicí se stalo uctění výročí narození našich občanů počínaje 60. rokem. O narozeninách našich jubilantů 
všechny obyvatele pravidelně informujeme. Zástupci obce – komise pro občanské záležitosti navštíví každého oslavence s dárkem, 
aby mu popřáli hodně zdraví a spokojenosti 
Žít šťastně znamená každý den se radovat z maličkostí a každou minut prožít naplno. 

Vše nejlepší. 

 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Upozorňujeme občany, kteří si nepřejí, aby jejich jubilea byla zveřejněna, aby tento svůj požadavek oznámili na obecním 
úřadu, popř. tel. 725241455. Děkuji 

 

 NAROZENÍ 

 

Rodičům Radkovi a Lence Motyčkovým se narodil  9. 7. 2022 syn Štěpán 

 

 

 

 

 

 
LISTOPAD

 

 
Vodvárková Božena 88 let 

Nováček Roman 60 let 

 

ŘÍJEN 

 

 

 

 
 

http://www.google.cz/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwj3mafv4abRAhUL7hoKHenJAjQQjRwIBw&url=http://www.majka57.cz/images/pranicka/narozeniny/narozeniny2.htm&bvm=bv.142059868,d.d2s&psig=AFQjCNHfI_lw7UtNVQNgugzU2FlkeXUD0A&ust=1483560007389036
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POVINNÁ CENTRÁLNÍ EVIDENCE PSŮ BYLA SCHVÁLENA. DO KDY MUSÍ MAJITELÉ 
NECHAT PSA EVIDOVAT? 

Po dlouhém projednávání prošla centrální evidence Poslaneckou sněmovnou i Senátem. Prezident 
novelu zákona podepsal 16. srpna společně s dalšími změnami veterinárních zákonů. Centrální 
evidence psů by tak mohla začít fungovat již od roku 2023. 
 
Čipování psů, které je v ČR povinné už od ledna roku 2020, mnozí kritizovali kvůli jeho nepřipravenosti. 
Majitelé psů sice musí nechat psa u veterináře očipovat, ale již nemají možnost vnést data do centrální 
databáze psů. 
V současnosti sice existuje mnoho variant komerčních evidencí zvířat, ale jednotný systém by při hledání 
ztraceného zvířete fungoval mnohem efektivněji. Zároveň má centrální evidence zabraňovat existenci 
množíren psů. 
Kdo bude moci do centrální evidence psů nahlížet? Samotnou centrální evidenci bude provozovat 
Komora veterinárních lékařů, která již nyní spravuje databázi pasů pro psy. Pro majitele psů ovšem data o 
psech zveřejněna nebudou. Centrální evidence psů bude zpřístupněna pouze soukromým veterinářům, 
Státní veterinární správě pro kontrolní činnost a Policii ČR kvůli zjištění majitele ztraceného zvířete. Do 
evidence budou moci nahlédnout také obce, ale v omezeném režimu tak, aby poskytnuté údaje nemohly 
odhalit identitu majitele psa (zjistí například údaje o proběhlém očkování). Toto omezení se nelíbí právě 
obcím, které ztracená zvířata řeší každodenně. 

Jaké informace budou v centrální evidenci psů zaznamenané? 

• Identifikační číslo nebo číslo tetování 
• Pohlaví psa 
• Číslo pasu psa z evidence pasů vedené Komorou, pokud pes takový pas má 
• Jméno, příjmení a adresa trvalého bydliště majitele psa (případně údaje právnické osoby nebo 

chovatele) 
• Údaje o všech podstoupených očkováních proti vzteklině společně s daty, kdy k nim došlo 

Kolik zaplatí chovatelé psů za registraci psa do centrální evidence? Provoz centrální evidence bude 
hrazený z financí Ministerstva zemědělství. Poskytnuté jednorázové prostředky půjdou na zhotovení 
dálkového přístupu k centrální evidenci a roční paušální částky na úhradu nákladů spojených s 
poskytováním informací z této centrální evidence. Samotné zápisy si budou chovatelé psů hradit ze své 
kapsy. Každý soukromý veterinář si může stanovit svůj individuální ceník. 
Do kdy musí nechat chovatel psa do evidence zapsat? Veterináři budou mít povinnost registrovat psa v 
centrální evidenci nejpozději do 7 pracovních dní od doby, kdy byl pes označen elektronickým čipem. Zápis 
bude obsahovat povinné údaje uvedené výše. Současně také chovatel psa musí umožnit označení nově 
narozeného psa elektronickým čipem a zapsání do centrální evidence psů. Zároveň je povinen uvést 
soukromému veterináři údaje, které jsou nutné pro evidenci psa. Údaje o psech v centrální evidenci mají 
být uchovávány 20 let. Komora veterinárních lékařů následně tato data smaže, aby nedocházelo ke 
zbytečné evidenci psů, kteří již nežijí. 

Povinná registrace psa v centrální databázi se nevztahuje na chovatele psů, kteří jsou: ozbrojenými silami, 
bezpečnostními sbory nebo vojenskou policií nebo obecní policií 
Výjimku tvoří situace, kdy je samotná obecní policie provozovatelem útulku, tehdy se na ni již veterinární 
zákon vztahuje a musí nechat psa do centrální evidence zapsat. 
 
Jak budou zapsáni do evidence psi, kteří byli očipováni před účinností zákona?  Postup pro zápis 
nově narozených psů je již jasný. Jak ale bude probíhat evidence starších psů, kterým byl poskytnut 
elektronický čip před účinností nového zákona? Majitelé těchto psů musí svého psa nechat zapsat do 
evidence při nejbližším očkování a přeočkování.Časový interval mezi očkováním je dle typu vakcíny 1–3 
roky, proto se maximální lhůta povinné evidence prodlužuje pro majitele již označených psů čipem na 3 
roky. 

V souvislosti s centrální evidencí psů se nebudou sbírat podpisy k udělení souhlasu se zpracováním 
osobních údajů, jelikož je tato činnost považována za potřebný veřejný zájem, který je nadřazený soukromí 
chovatele psa. 
 

 

https://www.finance.cz/543337-centralni-evidence-psu/#K1
http://www.vetkom.cz/
http://www.vetkom.cz/
https://www.finance.cz/521715-nalez-ztraceny-pes/
https://www.finance.cz/543337-centralni-evidence-psu/#K2
https://www.finance.cz/543337-centralni-evidence-psu/#K3
https://www.finance.cz/543337-centralni-evidence-psu/#K4
https://www.finance.cz/530642-cipovani-psu-zmeny/
https://www.finance.cz/543337-centralni-evidence-psu/#K5
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zajímavé úryvky z novin 

Milostivé léto II 

 
V období od 1. září 2022 do 30. listopadu 2022 máte možnost u vašich exekucí splatit pouze 
původní dluh a poplatek exekutorovi, veškeré sankce, úroky z prodlení a další náklady vám budou 
odpuštěny. 
Jde o exekuce, kde oprávněným, tedy věřitelem, je tzv. veřejnoprávní subjekt a byly zahájené 
před 28. říjnem 2021. Exekuci musí vymáhat soud-ní exekutor. Jde zejména o dluhy na 
zdravotním pojištění, regulační poplatky v krajských či městských nemocnicích, nezaplacené 
pokuty či koncesionářské poplatky, dluhy na nájmu nebo odpadech a další.Může jít také o dluhy 
za jízdu na černo. 
Co musíte udělat? Od 1.9. 2022 do 15.11.2022 doručte exekutorovi doporučený dopis, ve kterém 
ho informujte, že využíváte Milostivé léto. Požádejte ho o vyčíslení dlužné jistiny a sdělení čísla 
účtu, na který lze zaslat peníze. Částku nejpozději do 30. 11. 2022 zašlete na sdělený účet (musí 
být připsána na účet exekutora). 
Pokud víte o někom, kdo by to využil, informujte ho. Bližší informace jsou na webu 
https://milostiveleto.cz. 
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ZPRÁVY Z DÁLNICE D 35 

Dálnice D35 mezi Časy a Ostrovem už dostává svodidla.  

Na D35 v úseku Časy-Ostrov mají prozatím hlavní slovo bagry a náklaďáky. Od prosince se to 
změní. Aktuálně dělníci instalují svodidla na mostě přes přeložku silnice III/32269. Práce podle 
Ředitelství silnic a dálnic pokračují podle stanoveného harmonogramu. 
Na 27. kilometru probíhá mimo jiné montáž oplocení nad zářezem, dále pak pokládka sdělovacích 
kabelů ve středním dělícím pásu. Dělnici pracují i mezi Horní Rovní a Čeradicemi. „Zde se provádí 
zásyp v přechodové oblasti levé části mostu,“ informovalo Ředitelství silnic a dálnic s tím, že na 
konci prosince bude již úsek pro řidiče zprovozněn. 

 

 

Přestože to vypadá, že silničáři postupují centimetr po centimetru a velmi pomalu. Vzhled nového 
dálničního úseku už se rýsuje. Po zbrusu nové silnici se řidiči projedou už před Vánoci. 
Zprovoznění Ředitelství silnic a dálnic plánuje na 22. prosince. 
Zdroj: https://pardubicky.denik.cz/ 

 

Práce na odpočívce u Dolní Rovně na D35 finišují.  
 
Na budovaném úseku dálnice D35 Časy – Ostrov se finišuje také se stavbou oboustranné 
odpočívky Dolní Roveň. Odpočívadlo poskytne 78 parkovacích stání pro řidiče nákladních vozidel, 
188 míst pro osobní automobily, 12 pro autobusy a 12 míst pro karavany či obytné vozy. 
Odpočívka je navržena jako středně velká s čerpací stanicí a restaurací.  
 
Benzinku na obou stranách bude mít řetězec Shell, včetně možnosti dobíjení čtyř elektromobilů na 
každé z pump. Odpočívka je navržena i pro nadrozměrné soupravy. Výhledově by zde měla stát 
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také restaurace s kavárnou. Od dálnice bude odpočívka odcloněna 2,5 metru vysokým zemním 
valem. Rodiče s dětmi zde využijí dětské hřiště. 
 
„Výstavba čerpací stanice a restaurace je samostatnou investiční akcí budoucích nájemců, kteří 
byli vybráni veřejnou soutěží,“ uvedl mluvčí ŘSD Jan Rýdl. Kvůli napojení na rozvodnou síť zde 
vyrůstá trafostanice, voda pak bude čerpána z nyní z budovaných studní. Stavbu obojího realizují 
nájemci. 
 
Odpočívka Dolní Roveň bude na celém 31kilometrovém úseku D35 Sedlice – Opatovice nad 
Labem – Ostrov jedinou. Otevřena bude společně se samotnou dálnicí už za necelé tři měsíce, 
22. prosince. 
 

 

 
 

 
 
foto „odpočívka Dolní Roveň“ 
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VZPOMÍNKY NA III. ČTVRTLETÍ ROKU 2022 (ve fotografiích) 

PŘÍMĚSTSKÝ TÁBOR 

25. července – 29. července 2022 
místo: areál bývalé školy 

 
 

Michal a Klára Valentovi z Trusnova – SVATBA – 5. srpna 2022 
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VÝLET NA KOLÁCH 6. 8. 2022 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
SDH Trusnov uspořádalo cyklististický výlet 

 

cíl Trasy – Čermná nad Orlicí 

trasa - Trusnov – Jaroslav u Partyzána- Čermná nad Orlicí – Horní Jelení- 

Trusnov cca 17 cyklistů 
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KUDRNOVI – LOUTKOVÉ DIVADLO  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
        

 

 

DĚKUJEME MANŽELŮM KUDRNOVÝM ZA KRÁSNÉ ODPOLEDNE 
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27. srpna 2022 

NOHEJBALOVÝ TURNAJ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TURNAJ V PETANQUE 
1. místo – Jiří Hájek 
2. místo – Zdeněk Barták 
3. místo – Martin Vojtíšek 
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FOTBAL V JAROSLAVI 
 
Lázně Bohdaneč B – Jaroslav  NE  2. 10. 2022    15.00 h 
Jaroslav – Horní Ředice B   NE  9. 10. 2022   15.00 h 
Opatovice n. L. B – Jaroslav  SO  15.10.2022    14.30 h 
Jaroslav – Dříteč A    NE  23.10.2022   14.30 h 
Přelovice B – Jaroslav   SO  29.10.2022   14.30 h 
Jaroslav – Valy     SO  5. 11. 2022    14.00 h 

 

 

 

VLONI NEBO TO NEVYŠLO – ZKUSÍME TO LETOS??? 

 

VÁNOCE  

Předvánoční posezení s pohádkou  

Obec Trusnov společně s místními ochotníky připravují na sále u 

Frimlů předvánoční posezení s pohádkou – ČERT A KÁČA, vánoční 

koledy zahraje Barevná muzika a na závěr vystoupí trusnovské děti s 

vánočními koledami za doprovodu harmoniky s Pepou Kudrnou ml.  

Bližší informace budou na plakátech..  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PINPONG TRUSNOV – 17. 12. 2022 

Od 9.00 hodin, v kulturním domě v Trusnově 

 
 

 

 

 

Akce připravované na 4. čtvrtletí roku 2022 
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Nashledanou při dalším čísle našeho zpravodaje, které vyjde v LEDNU 2023. 

Vydává: Obec Trusnov,Trusnov 62, PSČ 534 01, IČO:00274429, MK ČR E 20428, e-mail: 

ou.trusnov@tiscali.cz, vychází čtvrtletně, 100 výtisků, zdarma, Za obsah odpovídá: Milan Friml – starosta 

obce, zpracovala: Lenka Vojtíšková, tel. 725241455, e-mail: v.lenda@seznam.cz , neprošlo jazykovou 

úpravou. 

Navštivte naše internetové stránky, na kterých mimo jiné naleznete i tento zpravodaj - 

www.obectrusnov.cz 

    

Uzávěrka příštího čísla: 28.prosince 2022 

mailto:ou.trusnov@tiscali.cz
mailto:v.lenda@seznam.cz
http://www.obectrusnov.cz/

